
PROTOKÓŁ Nr 4/19
z posiedzenia Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie 

z dnia 6 lutego 2019 r.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji, co stanowi o prawomocności obrad
- lista obecności w załączeniu.

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wzięli:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta,
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
Pani Agata Kamieniecka – Zastępca Kierownika Wydziału Finansowego,
Pani Anna Renkiewicz – p.o. Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami,
Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji,
-lista obecności w załączeniu.

Porządek posiedzenia:
1. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektów  uchwał  głosowanych  na  VI  sesji  Rady

Miejskiej.
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na lata 2019-2023.
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Posiedzenie Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie otworzyła Pani Aleksandra
Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji.  Powitała  wszystkie  osoby  biorące  udział
w posiedzeniu  Komisji.  Przedstawiła  proponowany  porządek  posiedzenia,  który  został
przyjęty /0:05/.

Ad.pkt 1a
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy wnoszeniu
jednorazowej  opłaty  za  przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  gruntów
zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów /0:41/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  zapytała,  czy  Państwo
Radni mają pytania do projektu uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat
i wysokości  stawek procentowych przy wnoszeniu jednorazowej  opłaty za  przekształcenie
prawa  użytkowania  wieczystego  gruntów zabudowanych  na  cele  mieszkaniowe  w  prawo
własności tych gruntów /0:41/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:21/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /3:10/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:14/.

Pani  Anna Renkiewicz  –  p.o.  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
3:40/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:50/.

Pani  Anna Renkiewicz  –  p.o.  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
4:52/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /5:15/.

Pan Radny Leszek Cieślik zgłosił wniosek o takiej treści, że propozycja przedłożona przez
Pana Burmistrza jest zasadna i należy ją zaopiniować pozytywnie /5:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:55/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:41/.

Pani  Anna Renkiewicz  –  p.o.  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  /
8:08/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  zaproponował wykreślenie
podpunktów: 2,3,4,5 w § 1 i rozważenie, czy bonifikata nie powinna wynosić 95% /8:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /9:50/.
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Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /10:52/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /11:09/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /11:22/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  zapytała, kto z Państwa
Radnych  jest  za pozytywną  opinią  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  warunków
udzielania  bonifikat  i  wysokości  stawek  procentowych  przy  wnoszeniu  jednorazowej
opłaty za przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  gruntów zabudowanych  na  cele
mieszkaniowe  w  prawo  własności  tych  gruntów.  Komisja  ds.  Budżetu  w  wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie 3 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /12:08/.

Ad. pkt 1b
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
określenia  zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania,  rozkładania  na  raty,
niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających
Miastu Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym /13:14/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  poprosiła  Skarbnika
Miasta  o  zreferowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad,  sposobu  i  trybu
umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, mających
charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Miastu  Augustów  lub  jej  jednostkom
organizacyjnym /13:37/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /13:49/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  zapytała, kto z Państwa
Radnych jest  za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie określenia zasad,  sposobu
i trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych,
mających  charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Miastu  Augustów lub  jej  jednostkom
organizacyjnym.  Komisja  ds. Budżetu  w  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania
projekt  uchwały  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  6  glosami  za,  przy  braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /15:59/.

Ad.pkt 1c
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  zmieniającej
uchwałę  Nr  XXXVII/355/17  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  10  sierpnia  2017  r.  w
sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa /16:14/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  zapytała, czy są pytania
do projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVII/355/17 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia 10 sierpnia 2017 r. w sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa /16:14/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /16:42/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  zapytała, kto z Państwa
Radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały zmieniającą uchwałę Nr XXXVII/355/17
Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 10 sierpnia 2017 r. w sprawie poboru opłaty skarbowej
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w drodze  inkasa.  Komisja  ds.  Budżetu  w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania
projekt  uchwały  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  6  glosami  za,  przy  braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /17:26/.

Ad.pkt 1d
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
ustalenia  wysokości  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości
nieruchomości  w  wyniku  wybudowania  urządzeń  infrastruktury  technicznej  oraz  projektu
uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  w  tytułu
wzrostu  wartości  nieruchomości  w  wyniku  jej  podziału  –  /wniosek  Klubu  Radnych
Platforma.Nowoczesna Koalicja Obywatelska Rady Miejskiej w Augustowie/ /17:43/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  otworzyła  dyskusję  na
temat  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki  procentowej  opłaty
adiacenckiej  z tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości  w  wyniku  wybudowania  urządzeń
infrastruktury technicznej. Udzieliła głosu Panu Radnemu Leszkowi Stanisławowi Cieślikowi
/17:43/.

Pan  Radny  Leszek  Stanisław  Cieślik  omówił  przedłożone  przez  Klub  Radnych
Platforma.Nowoczesna  Koalicja  Obywatelska  dwa  projekty  uchwał w  sprawie  ustalenia
wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej. Poinformował, że Klub Radnych będzie
wnioskował do Rady Miejskiej za podjęciem uchwały w powyższej sprawie /18:23/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /21:41/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /21:45/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /30:50/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /30:56/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /34:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /34:31/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /36:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /37:05/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /37:12/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /37:32/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /37:35/.

Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /38:41/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /38:42/.
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Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /39:17/.

Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /39:23/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /39:24/.

Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /39:25/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /39:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /39:54/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /41:25/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /41:52/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /42:22/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /42:24/.

Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /43:13/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /43:15/.

Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /43:18/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /43:21/.

Głosy w dyskusji /43:59/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /44:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /44:03/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /44:03/.

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /44:19/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /45:03/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /45:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /45:56/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /45:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /45:57/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /45:57/.
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Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /47:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /47:47/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /48:56/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /49:27/.

Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /49:31/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /49:34/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji /49:35/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /50:56/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /51:00/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /53:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /53:56/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /54:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /54:54/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /54:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /55:04/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /55:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /55:13/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /55:18/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /56:38/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji /56:39/.

Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /58:03/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji /58:04/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /58:06/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /58:08/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /59:03/.
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Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /59:05/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  zapytała, kto z Państwa
Radnych, członków Komisji ds. Budżetu RM jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu
uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej.
Komisja ds. Budżetu w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania nie wyraziła opinii w
sprawie projektu uchwały zajęła stanowiska w powyższej sprawie, ponieważ za pozytywną
opinią głosowało 2 członków Komisji, przeciw – 2, a 2 członków Komisji wstrzymało się od
głosu /1:00:31/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /1:01:13/

Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /1:01:14/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:01:16/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  zapytała, kto z Państwa
Radnych, członków Komisji ds. Budżetu RM jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu
uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu
wzrostu  wartości  nieruchomości  w  wyniku  jej  podziału.  Komisja  ds.  Budżetu  w  wyniku
przeprowadzonego  jawnego  głosowania  nie  zajęła  stanowiska  w  powyższej  sprawie,
ponieważ za pozytywną opinią głosowało 2 członków Komisji, przeciw – 2, a 2 członków
Komisji wstrzymało się od głosu /1:01:19/.

Ad.pkt 1d
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta na rok 2019 /1:01:46/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  poprosiła  Skarbnika
Miasta  o zreferowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zmian budżetu  miasta  na  rok 2019 /
1:01:46/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /1:02:08/.

Pan Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:06:43/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /1:06:53/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:07:05/.

Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /1:08:01/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta poinformował o autopoprawce, która będzie
wniesiona na najbliższej sesji Rady Miejskiej do projektu uchwały. Zaproponowana również
będzie zmiana obowiązującej Wieloletniej  Prognozy Finansowej polegająca na aktualizacji
poszczególnych pozycji /1:08:04/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:13:02/.
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Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:13:07/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:13:26/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:13:51/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:13:53/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:14:21/.

Pan Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:14:21/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:14:23/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:14:26/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik /1:14:27/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:14:27/.

Pan Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:14:39/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:14:41/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:14:43/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:14:43/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:14:44/.

Pan Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:14:50/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:14:51/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji /1:14:52/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:14:53/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:14:54/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:14:55/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:14:56/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:14:57/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:15:01/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:15:05/.
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Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /1:15:11/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:15:12/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:15:13/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:15:14/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:15:15/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji  /1:15:21/.
- brak włączonego mikrofonu.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:15:24/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:15:27/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:15:32/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:15:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:15:40/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /1:15:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:15:42/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:18:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:18:28/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:18:31/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:18:33/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /1:18:40/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:18:41/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji /1:18:44/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /1:19:01/.

Głosy w dyskusji /1:19:25/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji /1:19:28/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /1:19:31/.
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Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:19:33/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /1:19:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:19:44/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /1:19:46/.
Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /1:19:48/.

Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /1:20:12/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:20:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:20:52/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:20:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:20:54/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:20:54/.

Głos w dyskusji /1:20:56/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:20:57/.

Głosy w dyskusji /1:20:58/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:21:00/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  przekazała
przewodniczenie  obradom  Pani  Aleksandrze  Kleczkowskiej  –  Zastępcy  Przewodniczącej
Komisji /1:21:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:22:05/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji /1:23:56/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:23:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:24:07/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:24:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:24:16/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:24:19/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji /1:24:24/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /1:24:56/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:25:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:26:08/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji /1:26:09/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:26:17/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:26:45/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:28:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:29:02/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:29:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:29:52/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:30:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:30:43/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  Wiceprzewodnicząca  Komisji  zapytała,  kto  jest  za
pozytywnym zaopiniowaniem projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  na  rok
2019.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  Komisja  ds.  Budżetu  projekt
uchwały zaopiniowała pozytywnie 2 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i  przy 2
głosach wstrzymujących się /1:31:02/.

Ad. pkt 2
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego planowi pracy Komisji na lata 2019-
2023 /1:31:27/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Komisji  odczytała  plan  pracy
Komisji  ds.  Budżetu  na  lata  2019-2023.  Zapytała,  czy  są  uwagi  do  przedstawionego
dokumentu.  Poddała  plan  pracy  pod  głosowanie.  Komisja  ds.  Budżetu  w wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania plan pracy przyjęła 4 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych  i  przy  braku  głosów  wstrzymujących  się.  Zamknęła  posiedzenie  Komisji  /
1:31:27/.

Protokołowała: Przewodniczyła:
/Beata Filipow/ Przewodnicząca

Komisji ds. Budżetu
  Rady Miejskiej w Augustowie

  Aleksandra Maria Sigillewska

Wiceprzewodnicząca
             Komisji ds. Budżetu
     Rady Miejskiej w Augustowie

        Aleksandra Kleczkowska
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Członkowie Komisji:   
Tomasz Bukłaho
Leszek Stanisław Cieślik
Aleksandra Kleczkowska
Marcin Kleczkowski                                                                    
Izabela Agnieszka Piasecka                                  
           
                                                                                 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 


